



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le texte français suit.

STATEMENT

Receipt of Independent Report from the Ontario Provincial Police

Ottawa – April 1, 2015 – The Honourable Andrew Scheer, Speaker of the House of Commons has received the independent report from the Ontario Provincial Police (OPP) on the shooting incident of October 22, 2014 involving the House of Commons Protective Service and the Royal Canadian Mounted Police.

This report had been requested of the OPP by the Speaker on October 29, 2014. It is standard practice to request that another police body conduct an investigation whenever a firearm is discharged.

Until internal analyses of the report are complete, it would be inappropriate to comment further.

- 30 -

Media information:

Kenzie Potter

Office of the Speaker of the House of Commons

Telephone: 613-992-8998 | E-mail: kenzie.potter@parl.gc.ca

DÉCLARATION

Réception du rapport indépendant de la Police provinciale de l'Ontario

Ottawa – Le 1^{er} avril 2015 – L'honorable Andrew Scheer, Président de la Chambre des communes, a reçu le rapport indépendant de la Police provinciale de l'Ontario sur la fusillade du 22 octobre 2014, impliquant le Service de protection de la Chambre des communes et la Gendarmerie royale du Canada.

Le 29 octobre 2014, le Président a demandé à la Police provinciale de l'Ontario de préparer ce rapport. Il est pratique courante de demander à un autre corps policier de mener une enquête lorsqu'une arme à feu est déchargée.

Jusqu'à l'achèvement des analyses internes du rapport, il ne serait pas approprié de formuler d'autres commentaires.

- 30 -

Renseignements aux médias :

Kenzie Potter

Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-992-8998 | Courriel : kenzie.potter@parl.gc.ca